
PREGUNTA

QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DE JUNTS PER TIANA A LA REGIDORA DE

SALUT, MARTA GUÀRDIA

En relació al servei del Consultori Local de Tiana i en l'actual context de retallades del Govern de 

la Generalitat en l'àmbit de la sanitat pública, el grup municipal de Junts per Tiana formula les 

següents preguntes: 

L'Ajuntament de Tiana exerceix un control sobre la qualitat del servei de Badalona Serveis 

Assistencials? 

L'equip de govern considera que la qualitat d'aquests serveis és l'adequada?

L'Ajuntament té presencia en l'òrgan de govern de BSA?

Des de la signatura del conveni de col∙laboració entre l'Ajuntament de Tiana i Badalona Gestió 

Assistencial (posteriorment BSABadalona Serveis Assistencials), fa 13 anys, l'Ajuntament ha 

valorat si les prestacions de medicina de família i pediatria són les prestacions suficients per a una

població de prop de 8.000 habitants?



Tiana, 29 d'octubre de 2015

Isaac Salvatierra, 

portaveu del grup municipal Junts per Tiana


